

《单词百科:intravascular是什么意思?intravascular怎么发音?intravascular的解释和用法》

英语单词intravascular是什么意思?intravascular怎么读?intravascular怎么发音?简答网为您整理了intravascular的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



intravascular怎么读

intravascular的读音:[ntr 'væskj l]

intravascular的意思

1、adj.血管内的;

intravascular的双语例句

1、 All patients underwent the coronary angiography (CAG) and intravascular ultrasound (IVUS) imaging.

所有患者行冠状动脉造影期间同时行血管内超声检查.

2、Objective To study the feature of disseminated intravascular coagulation (DIC) patients.

目的探讨弥散性血管内凝血 (DIC) 患者的临床特征.

3、Disseminated intravascular coagulation (DIC) is a major complication of various severe diseases.

弥散性血管内凝血 (DIC) 是各科危重疾病的主要并发症之一.

4、Objective : To investigate the clinical features, diagnosis and management of acute intravascular coagulation (DIC) in obstetrics.

目的: 探讨产科急性 DIC 的临床特点及诊断治疗方法.

5、Objectives: Final report succeed resuee 11 cases clinical realize about gynecology and obstetrics disseminated intravascular coagulation (DIC).

目的: 总结妇科与产科弥散性血管内凝血 (DIC) 抢救成功11例体会.

6、Objective To improve the model of disseminated intravascular coagulation (DIC).

目的改进弥散性血管内凝血 (DIC) 的模型.

7、Objective To investigate clinical features and management of disseminated intravascular coagulation (DIC) in patients with acute leukemia (AL).

目的探讨急性白血病 (AL) 合并弥散性血管内凝血(DIC) 的临床特点及诊治经验.

8、Two unusual lymphomas . Case 2 : pulmonary intravascular lymphomatosis.

两个不寻常的淋巴瘤.

9、The authors present 7 cases of disseminated intravascular coagulation.

本文报导7例弥漫性血管内凝血病.

10、AIM : To evaluate the effect of tissue factor on intravascular migration of tumor cells.

目的: 评价组织因子在肿瘤细胞向血管内游走过程中的作用.

11、An in vitro model was used to observe intravascular migration of tumor cells.

利用体外肿瘤细胞向血管内游走模型,定量地评价HT1080向血管内游走的状况.

12、The antibody for tissue factor inhibited intravascular migration of tumor cells.

抗组织因子抗体能够抑制HT1080向血管内游走.

13、Anticoagulants are effective in selected cases of disseminated intravascular coagulation.

抗凝剂对于某些弥漫性血管内凝血的病例还是有效的.

14、Objective To investigate alliance and nursing of intravascular interventional treatment of tumors.

目的探索肿瘤血管介入治疗的配合及护理.

15、We describe the clinical, radiologic, and postmortem findings in a 49-year-old woman with intravascular lymphomatosis.

我们报告一例49岁女性诊断为血管内淋巴瘤之临床表现、放射线学检查及解剖所见.

以上是简答网为您整理的intravascular怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于intravascular的用法、intravascular的释义、intravascular的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/intravascular>